
Vergaderverslag 

 
Datum vergadering: 8 mei 2025 

Aanvang: 19:30 uur        

 

Aanwezig:   Anita, vicevoorzitter 

  Anne, bestuurslid 

  Jan, penningmeester 

  Antoinette, notulist  

     

Afwezig:  Richard, voorzitter 

  Bep, secretaris  

 

 

Agenda: 

  

1. Opening 

Anita opent als avondvoorzitter de vergadering. De agenda wordt gewijzigd vastgesteld.  
 

2. Vaststelling verslagen vergaderingen 
De verslagen van 1 april 2025 en 15 april 2025 (openbare vergadering) worden ongewijzigd vast-
gesteld. De actielijsten van 2023, 2024 en 2025 zijn bijgewerkt.   
 

3. Update lopende zaken:  
a. Ingekomen post (Bep):  

1. E-mail van Seniorenraad, d.d. 8 april 2025, met uitnodiging  voor evaluatie-

avond/netwerkborrel op 26 mei 2025; v.k.a.  

2. E-mail gemeente Meierijstad, d.d. 25 april 2025, met presentatie evaluatie samen-

werkingsafspraken wijk- en dorpsraden en terugblik op platformbijeenkomst 15 april 

2025; v.k.a. 

3. E-mail van Stichting Kermissen gemeente Veghel, d.d. 1 mei 2025, over organisatie 

dorpskermissen. In de bijbehorende brief wordt uiteengezet dat het niet eenvoudig 

is om de dorpskermissen te organiseren. Voor 2025 is de organisatie van de kermis-

sen nagenoeg rond. Aan de dorpsraden wordt gevraagd om een positieve bijdrage te 

leveren aan de kermis. Bijvoorbeeld door het organiseren van nevenactiviteiten. De 

dorpsraad gaat hierover in gesprek met De Brink. 

4. Nieuwsbrief Vereniging Kleine Kernen met uitnodiging voor de algemene ledenverga-

dering op 21 mei 2025. V.k.a.  

 

4. Pastorietuin 
Vandaag is er telefonisch overleg geweest met de contactpersoon van de gemeente. Eerder is 
een uitgebreide e-mail gestuurd met vragen over de stand van zaken. Intern zijn bij de gemeente 
een aantal zaken uitgezet. 
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Zoals het er nu naar uitziet gaat de gemeente de kiosk restaureren. Het betreft alleen restauratie 
zonder de wensen van de werkgroep Pastorietuin. De zaken die de werkgroep graag anders wil 
zijn: 

a. Bredere ingang 
b. Verplaatsen ingang 
c. Paal verwijderen (i.v.m. verbreding/verplaatsing ingang) 
d. Rolstoelvriendelijk maken 
e. Licht in kiosk 

 
De vraag is uitgezet om de restauratie en onderhoud door de gemeente op te pakken. De werk-
groep gaat in een later stadium bekijken of de gewenste aanpassingen later in eigen beheer uit-
gevoerd kunnen worden. Hiermee moet de gemeente dan instemmen (gevolgen voor onderhoud 
e.d.).  
De dorpsraad is van mening dat het niet praktisch is om later eventueel nog aanpassingen te 
doen. De gemeente houdt echter de vinger op de knip. 
Er wordt gewacht op antwoord op de gestelde vragen. Door de gemeente is aangegeven dan er-
van uitgegaan moet worden dat er geen krachtstroom komt. Oplevering van school/kerk komt er 
aan. Door gemeente is toegezegd dat de padenstructuur van de pastorietuin dan klaar is. Dit 
geldt ook voor de restauratie van de kiosk. Verder mogen er om de bomen banken worden ge-
plaatst. Het is niet bekend wanneer deze werkzaamheden uitgevoerd worden. 
De glascontainer wordt niet verplaatst. Glasbakken geven overal problemen. De textielcontainer 
en informatiebord kunnen eventueel verplaatst worden. Er moet wel rekening gehouden worden 
met het contract dat geldt voor het informatiebord met reclame. 
De dorpsraad moet hierover een mening vormen. Dit wordt besproken in de volgende vergade-
ring. 
Met Gerard is gesproken over grondankers voor een shelter in de pastorietuin. Als er antwoor-
den zijn van de gemeente op de gestelde vragen wordt er contact opgenomen met Gerard. De 
antwoorden worden in de week van 12 mei 2025 verwacht. 
De werkgroep Pastorietuin heeft bij de gemeente aangegeven dat zij zeer teleurgesteld is in het 
feit dat de ingediende tekening in oktober 2024 bij de gemeente zoek is geraakt. Dit heeft heel 
veel vertraging en ergernis tot gevolg.  

 
5. Evaluatie behandeling ingekomen post. 

De nieuwe werkwijze bevalt goed. Enkele aanpassingen/aanvullingen: 

• Bij doorsturen post in cc naar notulist; 

• Bij belangrijke e-mail wordt het antwoord voor verzending voorgelegd aan (een lid van) de 

dorpsraad of werkgroep. Eventueel wordt het antwoord vooraf besproken tijdens de verga-

dering van de dorpsraad; 

• Bij afwezigheid secretaris vervanger informeren zodat taak overgenomen wordt. 

 

6. Zienswijze N279  
De dorpsraad besluit om een zienswijze in te dienen met betrekking tot de plannen N279. De 
Werkgroep N279 bereidt deze zienswijze voor. Op een later moment wordt de zienswijze door 
de dorpsraad besproken. Indienen van de zienswijze kan tot 2 juni 2025.  
 

7. Bijdrage Brinkbode 
Bijdrage editie juni 2025 besproken. 
 

8. Rondvraag  
Omroep Meierij heeft nog geen contact opgenomen met de dorpsraad. De dorpsraad benadert 
Omroep Meierij.   
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9. Sluiting 

De voorzitter sluit om 20:45 uur de vergadering. 

 

 

 
Vastgesteld in de vergadering van 3 juni 2025. 

 

 


